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Leila Harrat  PRO tjänstgörande ersättare 

 

Solveig Sandberg SPF ersättare 
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Anmält förhinder 
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I tjänsten närvarande  

Eva Folke  verksamhetsområdeschef   

Eeva Eriksson MAS     

 Britt-Marie Ericsson sekreterare 

 

Karl Bern (FP) ordförande i stadsdelsnämnden          § 3 

Viktor Morawski (MP)      vice ordförande i stadsdelsnämnden   § 3 
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§ 1 

Val av justerare och tid för justering 

Vice ordföranden Sven Öberg (PRO) utsågs att tillsammans med ordföranden Eva 

Sahlin (SPF) justera dagens protokoll vilket ska ske fredagen den 13 maj. 

 

§ 2 

Anmälan av föregående protokoll  

 

Anmäldes att protokoll 2011-04-14 justerats den 15 april.  

 

§ 3 

Samtal med presidiet 

 

Presidiet samtalade med rådet om bl a  

 

- Hur ska äldrefrågorna drivas under mandatperioden 

- Valfrihet 

- Trygghetsfrågor 

- Möteslokaler för äldre 

- Älvsjö centrum 

- Parboende 

- Förenklad biståndsbedömning 

- Ökad vårdkvalitet 

- Personalens kompetens 

- Vällagad och god mat 

- Snöröjning 

 

§ 4 

Tertialrapport 1 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande  

daterat den 6 maj 2011. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 5 

Svar på revisionsrapport om korttidsvård för äldre 

 

Äldreomsorgsinspektörerna har under december år 2010 och januari 2011 

Granskat korttidsvården i flera stadsdelsnämnder, däribland Älvsjö. Fokus för 

inspektörernas arbete är att beskriva och bedöma kvaliteten utifrån de äldres 

perspektiv. Granskningen har genomförts i såväl kommunala som entreprenad- 

drivna enheter och även i verksamhet i privat regi som ingår i avtalet om köp av 

enstaka platser. 
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Förvaltningen instämmer i huvudsak i äldreomsorgsinspektörernas bedömning. Flera 

brister har redan åtgärdats och arbete har påbörjats för att förbättra kvaliteten utifrån 

de synpunkter som har framförts i rapporten. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 3 maj 

2011. Dnr 1.6.188-2011. 

 

Pensionärsrådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

SPR anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

SPR emotser en rapport om hur de brister som äldreomsorgsinspektörerna påtalat i 

rapporten åtgärdas. 

 

§ 6  

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Eva Folke informerade om följande. 

 

Sommarutflykter 

Två utflykter kommer att anordnas till Södertälje under sommaren. 

 

Ny stadsdelsdirektör 

Lars Arvidsson, för närvarande kommundirektör i Upplands-Bro har utsetts till ny 

stadsdelsdirektör. Han tillträder tjänsten den 1 augusti 

 

Ny beställarchef 

Den 1 juni börjar en ny beställarchef. 

 

Extra pengar till demensvården 

Kommunfullmäktige har beslutat om extra pengar under tre år för utökad bemanning 

inom demensvården. Ansökan ska vara inne senast den 1 juni. Förvaltningen arbetar 

för närvarande med ansökan. 

 

Brandsäkerhet 

Vid möte med hemtjänstutförarna har brandmyndigheten informerat om 

brandsäkerhet i ordinärt boende. 

 

Eva Sahlin (SPF) informerade om samverkansmöte den 10 juni med de kommunala 

pensionärsråden och Programberedning 1 – Äldre och multisjuka. Hon uppmanade 

rådets medlemmar att anmäla sig till mötet. 

  

 

 

 

 

Vid protokollet 

Britt-Marie Ericsson 


